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Sz. Pan
Andrzej Romaniak
Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

lnterpelacja

Do : Burmistrz Miasta Sanoka

DoĘczy : Wzrostu kosztów obsługi zadłużenia oraz zmiany rocznego wskaźnika zadłużenia

(art. 243 ustawy o finansach publicznych) dla lat 2027 oraz 2022 w zwiqzku z podjętymi uchwałami

na sesji Rady Miasto w dniu 79 grudnia 2078 r.

Szanowny Panie Burmistrzu
W trakcie dyskusji na sesji Rady Miasta w dniu 19 grudnia 2018 roku nad projektami uchwał

,,w sprawie zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania,

nabywania iwykupu", zadatem istotne pytania, na kóre nie uzyskałem odpowiedzi. Według mnie

kwestie poruszone w tej dyskusji są niezwykle istotne i niewątpIiwie uzyskane odpowiedzi

przyczyniĘby się do pełniejszej wiedzy na temat skutków podjętych uchwał. Przedmiotowe

uchwaĘ zostaty przez Radę Miasta podjęte, ale mimo wszystko uważam, że pełna wiedza na

temat skutków finansowych pozwoli na właściwe ocenienie zasadnoŚci ich procedowania.

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na poniższe pytania.

1. o ile zwiekszonone zostanq koszty obsługi zadłużenio w zwiqzku z przesunięciem wykupu

obtigocji z lot 2a27 i 2022 na rok 2033 ? Proszę o zestawienie kosztów pierwotnych

vs koszty po przesunięciu terminu wykupu obligacji.

2. Na jakim poziomie ksztaftował się wskaźnik zodłużenia wynikajqcy z art. 243 ustawy

o finansach publicznych przed podjęciem przywołanych uchwał podjętych na sesji Rady

Miasta w dniu 79 grudnia 2a79 ? Proszę o zestawienie wskoźników zadłużenia przed

podjęciem przedmiotowych uchwał orqz po ich podjęciu.

3 1, 1?, 2018 Miklicz

Sanok, dn. 31.12.2018 r.
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